

ההורים נראו מדאגים. "יתכן שהיינו צריכים להקדים ולחזור לפני שהחל להחשיף", אמרה אורית. "אז מה? לחזור בלי לחפש את עוז?" שאלה דנה. לא ידענו מהי הדרך הנכונה שבה היינו צריכים לבחר. מה אתם חושבים, ידידינו הקוראים?